

Ref: US18-004-DFA

Date: February 21, 2018

To: All GAs, Coordination Boards, and IA-Directed Churches

CC: IA EXCO Members, IA offices

Re: Fundraising for True Jesus Church in Empoli, Italy

Dear Brethren,

Hallelujah! Greetings in the name of our Lord Jesus!

1. To execute in accordance with the letter from European Coordination Center 【ECC 2018-04】 and the resolution in 12-5 IA Standing Committee meeting.
2. True Jesus Church in Empoli, Italy has completed registration on July 12, 2012. Purchasing a building has been approved by their congregation meeting. The cost for purchasing the building is 550,000€ and the estimated renovation cost is 100,000€ They have collected 116,960.93€ up-to-date. There is still a gap of 533,039.07€ Please refer to the attachment.
3. Please put forth the spirit of one family in Christ by transmitting the love to one another (2CO 8:12-14). All GAs, CBs, and IA-directed Churches are to wire this collected fund for True Jesus Church in Empoli, Italy to the account indicated in the followings, and please footnote Building Fund of True Jesus Church in Empoli, Italy to the contribution.

Name of the Account	TRUE JESUS CHURCH
Name of the Bank	POSTE ITALIANE SPA
Address of the Bank	VIA LUIGI RUSSO .9 EMPOLI (FI) ITALIA
Swift Code	BPPIITRRXXX
Iban number	IT11 L076 0102 8000 0103 0135 394

4. May the grace and the peace always be with you!

Emmanuel,

Yours in Christ,



Fuming Tse
Chairman

函 號：US18-004-DFA

日 期：2018 年 2 月 21 日

受文者：各國總會、聯絡處、聯總直屬教會

副 本：聯總負責人、聯總辦事處

哈利路亞 奉主耶穌聖名發函

主 旨：義大利恩波利購堂募款

說 明：

- 一. 依據歐陸聯絡中心來函【文號: ECC 2018-04】及 12-5 聯總常務負責人會議決辦理。
- 二. 義大利恩波利已於 2012 年 7 月 12 日完成註冊，當地信徒大會通過購堂。購堂金額為 55 萬歐元及裝修金額預計 10 萬歐元。截至目前，他們已籌得的金額為 116,960.93 歐元，目前尚缺 533,039.07 歐元。詳情請見附件。
- 三. 請發揮主內一家，有無相通的愛心（林後八：12-14）。請各總會、聯絡處及聯總直屬教會收集此捐款後，匯至以下的帳戶，並請註明奉獻用途為義大利恩波利購堂基金。

帳戶名稱	TRUE JESUS CHURCH
銀行名稱	POSTE ITALIANE SPA
銀行地址	VIA LUIGI RUSSO .9 EMPOLI (FI) ITALIA
Swift Code	BPPIITRRXXX
Iban number	IT11 L076 0102 8000 0103 0135 394

- 四. 願主的恩惠與平安常與您們同在!

順 頌

以 馬 內 利

總 負 責

車 富 銘